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Protokół Nr 120/2017 z posiedzenia Zarządu Powiatu 

Świebodzińskiego odbytego w dniu 11 lipca 2017 roku 

w siedzibie Starostwa Powiatowego w Świebodzinie, ul. Kolejowa 2 

 

Posiedzenie Zarządu Powiatu otworzył o godz. 8.00 i prowadził Starosta Zbigniew 

Szumski. Stwierdził, że na stan 5 członków Zarządu na posiedzeniu obecnych jest 5, w 

związku z tym Zarząd jest władny, aby podejmować prawomocne uchwały. 

W posiedzeniu uczestniczyli następujący członkowie: Zbigniew Szumski, Mieczysław 

Czepukowicz, Alicja Hoppen-Anyszko, Marcin Minta, Szymon Pyrcz. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Oprócz członków Zarządu w posiedzeniu uczestniczyły następujące osoby: 

-Pan Tomasz Olesiak – Sekretarz Powiatu; 

-Pan Artur Karkocki – Naczelnik Wydziału ESO; 

-Pani Marzena Kościukiewicz – Naczelnik Wydziału DG; 

-Pani Barbara Dębska – Inspektor w Wydziale GN; 

-Pan Zbigniew Burnos – Dyrektor SSM w Świebodzinie; 

-Pani Emilia Lityńska – Główny księgowy SSM w Świebodzinie; 

-Pani Irena Wojtkiewicz – CIS Świebodzin; 

-Pani Małgorzata Kołodziej - CIS Świebodzin; 

-Pani Bernarda Czajkowska – Naczelnik Wydziału BR. 

 

Starosta Zbigniew Szumski przedstawił następujący porządek posiedzenia: 

1. Wniosek ZUH Daniel Wojtkowiak o nienaliczanie kar umownych /przedstawiają pan 

Mieczysław Czepukowicz i pani Marzena Kościukiewicz/. 

2. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Zbąszynek na realizację 

zadania inwestycyjnego pn. „Budowa dróg gminnych: Jana Pawła II, Prymasa 

Wyszyńskiego i Zachodniej Obwodnicy Zbąszynka – etap I” w ramach Programu Rozwoju 

Gminnej i Powiatowej Infrastruktury Drogowej na lata 2016 – 2019. 

3. Interpelacja radnego K. Warcholika dot. budowy obwodnicy południowej Świebodzina. 

4. Informacja o stanie realizacji inwestycji na ul. Sulechowskiej i w Borowie. 

5. Ustalenie procedury wyboru inwestycji drogowych do realizacji w ramach Programu 

Rozwoju Gminnej i Powiatowej Infrastruktury Drogowej w roku 2018. 

 /pkt 2-5 przedstawia pani Marzena Kościukiewicz/. 

6. Sprawa organizacji wspólnej obsługi finansowo-księgowej dla placówek oświatowych. 

7. Użyczenie pomieszczeń w budynku przy ul. Okrężnej 3 w  Świebodzinie, stanowiącym 

własność Powiatu Świebodzińskiego. 

/pkt 6-7 przedstawia pan Tomasz Olesiak/ 

8. Powołanie komisji egzaminacyjnych dla nauczycieli ubiegających się o awans zawodowy 

na stopień nauczyciela mianowanego. 

9. Powierzenie stanowiska Dyrektora Zespołu Szkół Ogólnokształcących  w Świebodzinie. 

10. Ocena oraz sposób monitorowania planu rozwoju ZSO w Świebodzinie przez Starostwo 

Powiatowe. 

11. Informacja o wynikach matur w ZSO i PZSTiZ. 

12. Wyrażenie zgody na prowadzenie dziennika elektronicznego w ZSO. 

13. Stan techniczny budynku PZSTiZ. 

14. Decyzja Wojewódzkiego Inspektora Sanitarnego w Gorzowie Wlkp. odnośnie zaleceń w 

ZSO i zawiadomienie o wszczęciu postępowania o ustalenie opłaty dla powiatu. 

15. Sprawa ewentualnego wynajęcia kuchni i jadalni w SSM w Świebodzinie – spotkanie z 

przedstawicielami CIS i dyrektorem SSM w Świebodzinie. 

 /pkt 8-15 przedstawia pan Artur Karkocki/ 
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16. Wniosek o sprzedaż działki przy ul. Żaków w Świebodzinie na potrzeby udzielania 

świadczeń zdrowotnych.  

17. Wnioski o zgodę na pływanie łodziami po jeziorach powiatu: Olimp Świebodzin, Lago z 

Zielonej Góry, Instytut Archeologii UAM w Toruniu, Pirania. 

18. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Zarządu w dn. 03.07.2017r. 

19. Sprawy różne: 

- pismo z Gm. Świebodzin dot. zagospodarowania wód opadowych na ul. Łużyckiej; 

Porządek ten został w obecności 5 członków przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad.1 

ZUH Daniel Wojtkowiak z Bożacina, firma wykonująca remont cząstkowy nawierzchni 

bitumicznych dróg powiatowych Powiatu Świebodzińskiego w 2017 r. metodą ciśnieniową 

przy użyciu emulsji i grysów, wystąpiła z wnioskiem (załącznik nr 2) o nienaliczanie kar 

umownych, w związku z  przekroczeniem terminu wykonania prac remontowych.  

Pani Marzena Kościukiewicz wyjaśniła, że termin minął 30.06.2017r., a firma zakończyła prace 

08.07.2017r. Zgodnie z zawartą umową przysługuje kara umowna w wysokości 24.245zł.  

We wniosku pan Wojtkowiak zaproponował wbudowanie 25 ton masy w zamian za odstąpienie 

od naliczania kar.  

Pani Kościukiewicz dodała, że wg wyliczeń wychodzi, że firma powinna wbudować 64 tony 

masy. 

 

Zarząd Powiatu w obecności 5 członków jednogłośnie (Zbigniew Szumski –za, 

Mieczysław Czepukowicz – za, Alicja Hoppen-Anyszko – za, Marcin Minta – za, Szymon Pyrcz 

– za) zobowiązał Naczelnika Wydziału Dróg do podjęcia negocjacji z firmą ZUH Daniel 

Wojtkowiak z Bożacina w celu  wbudowania adekwatnej ilości masy na drogi powiatowe w 

zamian za przysługujące kary umowne. 

 

Ad.2 

Pani Marzena Kościukiewicz poinformowała, że Gmina Zbąszynek przystąpiła do realizacji 

zadania polegającego na budowie dróg gminnych: Jana Pawła II, Prymasa Wyszyńskiego i 

Zachodniej Obwodnicy Zbąszynka. Na jego realizację uzyskała dofinansowanie z Programu 

Rozwoju Gminnej i Powiatowej Infrastruktury Drogowej na lata 2016 – 2019. Inwestycja 

istotnie wpłynie na poprawę bezpieczeństwa użytkowników dróg poprzez usprawnienie 

przejazdu pojazdów zaopatrzenia oraz transportu ciężkiego do terenów inwestycyjnych, 

budowę nowych ulic, przejść dla pieszych, budowę chodników i ścieżek rowerowych. 

Rada Powiatu Świebodzińskiego uchwałą nr XIX/108/2016 z 29 sierpnia 2016r. wyraziła wolę 

udzielenia Gminie Zbąszynek pomocy finansowej w wysokości 50,2% kosztów poniesionych 

ze środków własnych Gminy. W ramach współpracy obu samorządów, Gmina Zbąszynek 

zarezerwowała w swoim budżecie 566.000 zł na pomoc finansową Powiatowi 

Świebodzińskiemu w realizacji zadań majątkowych. 

W związku z powyższym pani Kościukiewicz przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Gminie Zbąszynek na realizację zadania inwestycyjnego pn. 

„Budowa dróg gminnych: Jana Pawła II, Prymasa Wyszyńskiego i Zachodniej Obwodnicy 

Zbąszynka – etap I” w ramach Programu Rozwoju Gminnej i Powiatowej Infrastruktury 

Drogowej na lata 2016 – 2019 (załącznik nr 3). 

 

Zarząd Powiatu w obecności 5 członków jednogłośnie (Zbigniew Szumski –za, 

Mieczysław Czepukowicz – za, Alicja Hoppen-Anyszko – za, Marcin Minta – za, Szymon Pyrcz 

– za) skierował projekt ten pod obrady komisji oraz na najbliższą sesję Rady Powiatu. 
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Ad.3 

Na sesji w dniu 22.06.217r. radny Krzysztof  Warcholik złożył interpelację (załącznik nr 4) dot. 

podjęcia uchwały intencyjnej w kwestii powstania południowej obwodnicy miasta 

Świebodzina. W związku z tym pani Kościukiewicz poprosiła o zajęcie stanowiska w tej 

kwestii. 

Wicestarosta Mieczysław Czepukowicz wyjaśnił, że w tej sprawie odbyło się spotkanie, na 

którym poinformował, że my jako powiat jesteśmy za tym, aby powstała obwodnica, jednak nie 

posiadamy środków finansowych, aby ją dofinansować. Stanowisko w tej sprawie przedstawił 

również na sesji.    

Pan Tomasz Olesiak dodał, że Urząd Miejski przygotowuje koncepcję budowy tej drogi, w 

sierpniu będą pewne dane, będą odbywały się spotkania i zostaną podjęte decyzje, w którym 

kierunku iść. Brany jest pod uwagę krótki odcinek od drogi nr 276 do ul. Sobieskiego. W 

związku z tym nie widzi potrzeby podejmowania uchwały w tej sprawie. 

 

            Zarząd Powiatu odstąpił od podejmowania uchwały intencyjnej dot. budowy 

południowej obwodnicy miasta Świebodzina. Stanowisko powiatu w tej kwestii przedstawił 

Wicestarosta na sesji Rady Powiatu. 

 

Ad.4 

Pani Marzena Kościukiewicz przedstawiła informacje o stanie realizacji inwestycji drogowych: 

1/ Przebudowa ulicy Kolejowej i Sulechowskiej w Świebodzinie - etap II – przebieg prac 

zgodny z harmonogramem.  Termin zakończenia inwestycji tj. 31.10.2017r.  nie jest 

zagrożony. 

2/Przebudowa drogi powiatowej nr 1231F Wilkowo-Borów-Ołobok odcinek w m. Borów – 

przebieg prac zgodny z harmonogramem.  Termin zakończenia inwestycji tj. 30.09.2017r.  nie 

jest zagrożony. 

 

Radna Alicja Hoppen-Anyszko poruszyła temat wjazdów na posesje w m. Borów. Mieszkańcy 

zrobili projekty zjazdów na koszt własny, które zostały zatwierdzone przez zarządcę drogi. 

Zapytała, czy dokumentacja przewiduje inny wjazd na posesje, czy taki sam? 

 

Pani Kościukiewicz wyjaśniła, że inny, jednak wykonawca będzie indywidualnie uzgadniał 

temat zjazdów z mieszkańcami.  

Następnie Pani Kościukiewicz poinformowała, że jest problem z CIS-em, brakuje ludzi do 

pracy. Praca pracowników z CIS –u nie przynosi spodziewanych efektów. Pracownicy Służby 

Drogowej muszą wspomagać CIS w realizacji zadań związanych z utrzymaniem ulic na terenie 

Świebodzina. Dzieje się to kosztem innych prac na pozostałych odcinkach dróg.  

 

Radna Alicja Hoppen-Anyszko zwróciła uwagę na porośnięcie chwastami ścieżki rowerowej 

Lubogóra – Ołobok i poprosiła o jej oczyszczenie. 

 

Radny Marcin Minta poprosił o wyjaśnienie, kto odpowiada, gmina, czy właściciel drogi, za 

przestawienie tablicy dotyczącej obszaru zabudowanego, gdy miejscowości się rozbudowują i 

zmienia się obszar zabudowany. 

 

Pani Marzena Kościukiewicz wyjaśniła, że od gminy powinno wpłynąć zawiadomienie o 

poszerzeniu terenu zabudowanego i wówczas zarządca drogi przestawi tablicę. 

 

Ad.5 

Starosta zaproponował, aby ustalić procedury wyboru inwestycji drogowych do realizacji w 

ramach Programu Rozwoju Gminnej i Powiatowej Infrastruktury Drogowej w roku 2018. 



BR.0022.23.2017.BC 

___________________________________________________________________________________________ 

Protokół Nr 120/2017 z posiedzenia Zarządu Powiatu Świebodzińskiego w dniu 11 lipca 2017 roku 

Strona 4 z 13 

Dodał, że program ten może ulec likwidacji na rzecz krajowego Funduszu Dróg 

Samorządowych.  

Zarząd Powiatu wytypował do konsultacji z gminami potrzebę realizacji w 2018r. 

następujących odcinków dróg: 

- Węgrzynice – Rokitnica 

- Mostki –Przełazy 

- Koźminek – Kręcko 

- Wilkowo – Borów – Ołobok 

- ul. Kosieczyńska w Zbąszynku (przygotowanie dokumentacji) 

 

Ad.6 

Zgodnie z ustaleniami z ostatniego posiedzenia Zarząd powrócił do sprawy organizacji 

wspólnej obsługi finansowo-księgowej dla placówek oświatowych.  

Pan Tomasz Olesiak Sekretarz Powiatu przedstawił projekt uchwały w sprawie organizacji 

wspólnej obsługi przez Starostwo Powiatowe w Świebodzinie (załącznik nr 5) wraz z analizą 

finansową (załącznik nr 6). Jednostką obsługującą, przedstawioną w uchwale, zgodnie ze 

wskazaniem Zarządu Powiatu będzie Starostwo Powiatowe w Świebodzinie. Jednostkami 

obsługiwanymi będą:  

1. Powiatowy Zespół Szkół Technicznych i Zawodowych,  

2. Zespół Szkół Ogólnokształcących,  

3. Specjalny Ośrodek Szkolno-Wychowawczy,  

4. Poradnia Pedagogiczno-Psychologiczna.  

W ramach wspólnej obsługi proponowany jest następujący zakres zadań: 

1. Obsługi finansowej polegającej na prowadzeniu scentralizowanej obsługi finansowo 

księgowej jednostek obsługiwanych; 

2. Obsługi kadrowo – płacowej polegającej na prowadzeniu wszystkich spraw z zakresu kadr i 

płac jednostek obsługiwanych; 

3. Obsługi informatycznej polegającej na zapewnieniu prawidłowego funkcjonowania 

systemów teleinformatycznych w jednostkach obsługiwanych; 

4. Obsługi w zakresie bezpieczeństwa i higieny pracy oraz bezpieczeństwa 

przeciwpożarowego. 

Ponieważ wprowadzone uchwałą zmiany wpływać będą na organizację pracy Starostwa 

Powiatowego, w kolejnym kroku konieczne będzie wprowadzenie stosownych zmian w 

Regulaminie Organizacyjnym Starostwa Powiatowego. W dokumencie tym zaproponowane 

zostaną zmiany rozszerzające zakresy wydziałów ORG oraz FK. 

Obecnie w ww. jednostkach oświatowych zatrudnionych jest 15 osób (14 etatów) 

wykonujących ww. zadania. Wg analizy zatrudnienia wykonanej przez Panią Skarbnik (wg 

danych przedstawionych przez Panią Skarbnik) łącznie zatrudnionych pozostanie 11 osób 

(10,75 etatów). Z analizy finansowej przedstawionej przez Panią Skarbnik wynika, iż roczna 

oszczędność wprowadzonych zmian wyniesie 15.915 zł.  

Z analizy posiadanych informacji wynika, iż w jednostkach obsługiwanych koszty BHP i PPOŻ 

są nieznaczne. W PZSTiZ  nauczyciel otrzymuje 8% dodatku motywacyjnego, co stanowi 

kwotę 214 zł. W SOSW usługa zewnętrzna 9.041 zł rocznie, a w ZSO usługa zewnętrzna 7.200 

zł rocznie. W PPP usługa zewnętrzna w razie potrzeby. 

W SOSW zatrudniony jest informatyk z wynagrodzeniem brutto około 3.800 zł, w PZSTiZ 

obsługę informatyczną prowadzi dwóch nauczycieli informatyki za dodatkowym 

wynagrodzeniem 1.300 zł (dwie osoby), w ZSO zlecenie – 1.100 zł, w PPP informatyk – 700 

zł. 

 

Po podjęciu omawianej uchwały nastąpi przeniesienie części zakładu pracy na nowego 

pracodawcę. W takim przypadku zastosowanie ma art. 23¹ Kodeksu Pracy. W związku z tym 

przeniesieni muszą zostać wszyscy dotychczasowi pracownicy i Starostwo Powiatowe 
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rozwiąże stosunki pracy z osobami, które nie znajdą zatrudnienia. Trudno jest dokonać analizy 

finansowej tego wątku, ponieważ w chwili obecnej brak informacji kto  znajdzie zatrudnienie 

w Starostwie Powiatowym, kto przyjmie nowe warunki pracy itd.  

Należy również pamiętać, że w jednostkach obsługiwanych funkcjonują organizacje 

związkowe, które należy powiadomić o proponowanych zmianach. W tym wypadku 

zastosowanie ma  art. 26¹ ustawy o związkach zawodowych. 

 

Analizując przedstawione dane Zarząd Powiatu w obecności 5 członków jednogłośnie 

(Zbigniew Szumski –za, Mieczysław Czepukowicz – za, Alicja Hoppen-Anyszko – za, Marcin 

Minta – za, Szymon Pyrcz – za) odstąpił od konsolidacji administracji i obsługi finansowo-

księgowej w Starostwie. 

 

Zarząd Powiatu w obecności 5 członków jednogłośnie (Zbigniew Szumski –za, 

Mieczysław Czepukowicz – za, Alicja Hoppen-Anyszko – za, Marcin Minta – za, Szymon Pyrcz 

– za) zobowiązał Naczelnika Wydziału ESO do ponownej analizy skonsolidowania usług 

informatycznych, w zakresie bezpieczeństwa i higieny pracy oraz bezpieczeństwa 

przeciwpożarowego, a także do analizy zatrudnienia pozostałych służb i administracji.  

 

Następnie pan Karkocki poinformował, że zgodnie z ostatnią decyzją Zarządu oraz w związku 

z zamiarem powierzenia stanowiska dyrektora pani Jolancie Waszczuk do dnia 31.08.2019r. do 

Lubuskiego Kuratora Oświaty oraz Rady Pedagogicznej SOSW w Świebodzinie wysłano 

pisma o wyrażenie opinii. Kurator wystąpił o uzupełnienie dokumentów o kwalifikacje pani 

Waszczuk. Z informacji telefonicznych wynika, że Kurator stoi na stanowisku, iż powierzenie  

powinno nastąpić na 5 lat, a nie na dwa.  

Zarząd czeka na opinię Kuratora w tej sprawie. Rozważa również ogłoszenie kolejnego 

konkursu. 

 

Ad.7 

Pan Tomasz Olesiak Sekretarz Powiatu wyjaśnił, że Wojewoda Lubuski rozstrzygnięciem 

nadzorczym z dnia 29.06.2017r. znak NK-I.4131.158.2017.ACze (załącznik nr 7) stwierdził 

nieważność Uchwały Rady Powiatu Świebodzińskiego z dnia  30.05.2017r. Nr 

XXVIII/166/2017 w sprawie użyczenia pomieszczeń w budynku przy ul. Okrężnej 3 w  

Świebodzinie, stanowiącym własność Powiatu Świebodzińskiego, gdyż organem uprawnionym 

do zawierania umów użyczenia jest Zarząd Powiatu, a nie Rada. W związku z tym przedstawił 

projekt uchwały w sprawie użyczenia pomieszczeń w budynku przy ul. Okrężnej 3 w  

Świebodzinie, stanowiącym własność Powiatu Świebodzińskiego (załącznik nr 8).  

 

Zarząd Powiatu w obecności 5 członków jednogłośnie (Zbigniew Szumski –za, 

Mieczysław Czepukowicz – za, Alicja Hoppen-Anyszko – za, Marcin Minta – za, Szymon Pyrcz 

– za) wyraził zgodę na zawarcie na czas nieoznaczony umów użyczenia pomieszczeń 

położonych w budynku przy ul. Okrężnej 3 w Świebodzinie, stanowiącym własność Powiatu 

Świebodzińskiego, z przeznaczeniem na prowadzenie działalności statutowej przez niżej 

wymienione stowarzyszenia będące stroną dotychczas obowiązujących umów: 

1) Stowarzyszenie Miłośników Aktywnego i Zdrowego Stylu Życia „TOTIS VIRIBUS” z 

siedzibą w Świebodzinie – pomieszczenie o powierzchni 22,60 m
2
 ; 

2) Ogólnopolskie  Stowarzyszenie „JOKER” z siedzibą w Nowym Dworku -   pomieszczenie o 

powierzchni 52,10 m
2
; 

3) Związek Harcerstwa Rzeczypospolitej  Okręg Północno-Zachodni z siedzibą w Szczecinie – 

pomieszczenie o powierzchni 86,31 m
2
; 

4) Stowarzyszenie Lokalna Organizacja Turystyczna Świeboda –  pomieszczenie o powierzchni 

149,07 m
2
 ; 
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5) Klub Sportów Walki „PROFIHT” z siedzibą w Świebodzinie –  pomieszczenie o powierzchni  

203,69 m
2
 . 

i podjął Uchwałę Nr 303/2017 w sprawie użyczenia pomieszczeń w budynku przy ul. Okrężnej 3 

w  Świebodzinie, stanowiącym własność Powiatu Świebodzińskiego. Uchwała stanowi 

załącznik nr 9.  

Warunki użyczenia zostaną określone przez Zarząd Powiatu w zawartych umowach. 

 

Ad.8 

Pan Artur Karkocki zaproponował, aby powołać Komisje Egzaminacyjne dla nauczycieli 

ubiegających się o awans na stopień nauczyciela mianowanego i przedstawił projekty uchwał: 

- w sprawie powołania Komisji Egzaminacyjnej dla nauczyciela ubiegającego się o awans na 

stopień nauczyciela mianowanego (załącznik nr 10) – dot. Pani [wyłączenie jawności w zakresie da-

nych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; 

jawność wyłączyła Bernarda Czajkowska Naczelnik Biura Rady i Zarządu Powiatu] - nauczyciela kontrakto-

wego w Specjalnym Ośrodku Szkolno- Wychowawczym w Świebodzinie; 

- w sprawie powołania Komisji Egzaminacyjnej dla nauczyciela ubiegającego się o awans za-

wodowy na stopień nauczyciela mianowanego (załącznik nr 11) – dot. Pani [wyłączenie jawności w 

zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji 

publicznej; jawność wyłączyła Bernarda Czajkowska Naczelnik Biura Rady i Zarządu Powiatu] - nauczyciela 

kontraktowego w Specjalnym Ośrodku Szkolno- Wychowawczym w Świebodzinie; 

Pan Karkocki dodał, że pani Jolanta Lubaczewska jest przedstawiciel Lubuskiego Kuratora 

Oświaty, a eksperta Dorotę Głowienka zastąpi pani Halina Dembowska. 

 

Zarząd Powiatu w obecności 5 członków jednogłośnie (Zbigniew Szumski –za, Mieczysław 

Czepukowicz – za, Alicja Hoppen-Anyszko – za, Marcin Minta – za, Szymon Pyrcz – za) desy-

gnował do prac Komisji Egzaminacyjnej dla Pani [wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; 

na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła 

Bernarda Czajkowska Naczelnik Biura Rady i Zarządu Powiatu]- nauczyciela kontraktowego w Specjal-

nym Ośrodku Szkolno- Wychowawczym w Świebodzinie, ubiegającego się o awans zawodowy 

na  stopień nauczyciela mianowanego, następujące osoby: 

1) Szymon Pyrcz- przewodniczący 

2) Jolanta Lubaczewska - przedstawiciel Lubuskiego Kuratora Oświaty 

3) Jolanta Waszczuk - dyrektor szkoły 

4) Gabriela Jans - ekspert 

5) Halina Dembowska - ekspert 

i podjął Uchwałę Nr 304/2017 w sprawie powołania Komisji Egzaminacyjnej dla nauczyciela 

ubiegającego się o awans zawodowy na stopień nauczyciela mianowanego. Uchwała stanowi 

załącznik nr 12.  

 

Zarząd Powiatu w obecności 5 członków jednogłośnie (Zbigniew Szumski –za, Mieczysław 

Czepukowicz – za, Alicja Hoppen-Anyszko – za, Marcin Minta – za, Szymon Pyrcz – za) desy-

gnował do prac Komisji Egzaminacyjnej dla Pani [wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; 

na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła 

Bernarda Czajkowska Naczelnik Biura Rady i Zarządu Powiatu]- nauczyciela kontraktowego w Specjal-

nym Ośrodku Szkolno- Wychowawczym w Świebodzinie, ubiegającego się o awans zawodowy 

na  stopień nauczyciela mianowanego, następujące osoby: 

1) Szymon Pyrcz- przewodniczący 

2) Jolanta Lubaczewska - przedstawiciel Lubuskiego Kuratora Oświaty 

3) Jolanta Waszczuk- dyrektor szkoły 

4) Gabriela Jans- ekspert 

5) Kazimierz Tomasiewicz- ekspert 
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i podjął Uchwałę Nr 305/2017 w sprawie powołania Komisji Egzaminacyjnej dla nauczyciela 

ubiegającego się o awans zawodowy na stopień nauczyciela mianowanego. Uchwała stanowi 

załącznik nr 13.  

 

Ad.9 

Pan Artur Karkocki poinformował, że odbył się konkurs na stanowisko Dyrektora Zespołu 

Szkół Ogólnokształcących  w Świebodzinie. W konkursie na to stanowisko został wyłoniony 

kandydat Pan Damian Wentland. Zarząd powierza stanowisko dyrektora na 5 lat, jednak w 

uzasadnionych przypadkach może powierzyć stanowisko dyrektora na okres od 1 roku do 5 lat. 

Następnie przedstawił projekt uchwały w sprawie powierzenia stanowiska Dyrektora Zespołu 

Szkół Ogólnokształcących  w Świebodzinie (załącznik nr 14).  

 

Starosta Zbigniew Szumski uważa, że panu Wentlandowi należy powierzyć stanowisko 

dyrektora na okres 1 roku. Wiąże się to z tym, że grupa nauczycieli stworzyła plan rozwoju I 

LO im. Henryka Sienkiewicza w Świebodzinie na lata 2017-2019 i daliśmy szansę na jego 

realizację. Duża część tematów z tego planu powinna być na bieżąco realizowana i nie jest on 

odkryciem Ameryki. Jeśli nie będzie wcielany w życie, uczniów i pracy będzie ubywać, 

środowisko oświatowe samo dojedzie do wniosku, że konsolidacja sił w jednym zespole jest 

dobrym rozwiązaniem. Tradycją i chwalebną przeszłością jeszcze nikt dzieci nie nakarmił. 

Będzie to rok próby dla wszystkich (dla planu rozwoju, dla dyrektora i dla nas). Czynnik 

dydaktyczny powinien przeważać nad czynnikiem remontowym.  

 

Radny Szymon Pyrcz - czynnikiem remontowy, estetyczny jest na wysokim poziomie. Czynnik 

dydaktyczny – to wyniki matur i promocja uczniów do następnych klas. Liceum ma lepsze 

wyniki niż województwo i kraj. Tylko z chemii i historii jest poniżej. Było 133 absolwentów, 

132 przystąpiło do matury (jeden absolwent nie przystąpił z przyczyn zdrowotnych), 122 

uzyskało świadectwo dojrzałości, 10 osób nie zdało egzaminu w pierwszym terminie, 9 

absolwentów ma prawo do egzaminu poprawkowego. W PZSTiZ ze 106 absolwentów do 

egzaminu maturalnego przystąpiło 91 uczniów, a do wszystkich obowiązkowych egzaminów 

90 absolwentów. Świadectwo dojrzałości uzyskało 68 uczniów. 23 osoby nie zdały egzaminu w 

pierwszym terminie, 19 absolwentów ma prawo do egzaminu poprawkowego. Najważniejsze 

jest, kto przychodzi do szkoły i kto tą szkołę kończy. Zrobili program rozwoju szkoły. Na I 

miejscu jest poziom nauczania, bezpieczeństwo i godność uczniów. Jest bliska współpraca 

dyrektora z uczniami, rodzicami i nauczycielami. Uczniowie pokazali wysoki poziom, w 

związku z tym prosi Zarząd, aby podejść do tego tematu inaczej. Podczas konkursu nie 

mówiono, że kadencja trwa poniżej 5 lat. Dajmy szansę dyrektorowi na dłuższy okres czasu. 

Musimy brać pod uwagę efekty pracy, a patrząc na ZSO i PZSTiZ, są zupełnie różne. Okres 

nauki w technikum wynosi 4 lata i wyniki matur z matematyki są dużo niższe niż w liceum, a 

przecież mają być inżynierami. W liceum wspięli się na wysoki poziom. Dajmy szansę 

dyrektorowi, bo liceum idzie do przodu. 

 

Wicestarosta Mieczysław Czepukowicz uważa, że rok czasu, to trochę mało. Po tych 

wszystkich zawirowaniach, jakie miały miejsce w ostatnim czasie w ZSO spowodowały, że 

grono pedagogiczne wspólnie z Dyrektorem Wentlandem napisali „program naprawczy”. 

Myślę, że to zasadniczy krok do nawiązania i przełamania  barier między dyrektorem, a radą 

pedagogiczną. Powinniśmy powierzyć stanowisko na 5 lat. Będzie to z korzyścią dla 

nauczycieli, uczniów i rodziców. Nadzór nad szkołą sprawuje Kurator i Wydział ESO 

Starostwa, czyli ZSO jest monitorowany.  Będzie dobrze dla wszystkich, jeżeli dyrektor 

obejmie stanowisko na 5 lat. Teraz potrzebny jest spokój i stabilizacja.  

 

Radny Marcin Minta – ja ostatnio wyraziłem swoje zdanie w tej materii. Opinia Rady 

Pedagogicznej o pracy dyrektora jest kluczową sprawą. Te sukcesy, które są, nie wykluczone, 
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że by nie były, jakby był inny dyrektor. Jeśli ma się coś zmienić, to czy ten dyrektor w dłuższej 

perspektywie czasu sobie poradzi i nie jestem pewien, czy to ma być pełny okres kadencji 

dyrektora.  

 

Radny Szymon Pyrcz – jak dyrektor zaczyna wymagać i nie godzi się na bierność, to jest zły.  

 

Radna Alicja Hoppen-Anyszko -  jeśli byłoby tak, jak Pan mówi, to byłabym za. Z 

otrzymanych dokumentów dot. obecnego dyrektora wynika, że nie ma elementów scalania 

grona, opinia grona pedagogicznego uderza w dyrektora w całej rozciągłości. Program rozwoju 

szkoły opracowało grono, nie wiemy do końca, czy przy udziale dyrektora. Czy to grono chce 

nadal chce pracować z tym dyrektorem i całą kadencję? Jak nie będą pewni jutra i dyrektor i 

grono będą się mobilizować. Trzeba być konsekwentnym i ja bym skróciła kadencję.  

Następnie Starosta zapytał o kwestie naboru do licem. 

 

Pan Karkocki wyjaśnił, że planowane były 3 oddziały. Dyrektor poinformował wczoraj, że 

dokonał naboru 57 uczniów do 3 klas, a klasy uzupełnione będą po egzaminach 

poprawkowych. Taką informację przedstawił rodzicom na zebraniu.  

 

Starosta Zbigniew Szumski zapytał, dlaczego są 3 klasy. Dyrektor podjął decyzję o liczbie klas 

bez wiedzy Starosty i zarządu, przekroczył swoje kompetencje. Przy tak małej ilości uczniów 

nie będzie zgody na 3 oddziały. Starosta podtrzymuje swój wniosek o powierzeniu stanowiska 

dyrektora na okres 1 roku. Musi być autorski program i współpraca z kadrą, na razie tego 

brakuje. Mieszkańcy oczekują szybkich zmian. W kwestii oceny liceum i PZSTiZ nie zgadza 

się z panem Pyrczem w całej rozciągłości. Także jeśli chodzi o bezpieczeństwo, opiekę 

pedagoga, współpracę z rodzicami. Licea trzeba porównywać z liceami, a nie technikami i 

zawodówkami. Takie porównania od lat skłócają środowisko. Będzie szansa w LO dla 

wszystkich na wykazanie się, deklaruje współpracę. Dziś liceum ma 2 klasy i nic się nie 

zmieniło od początku dyskusji o reorganizacji.  

 

Starosta Zbigniew Szumski zaproponował, aby panu Damianowi Wentlandowi powierzyć 

stanowisko dyrektora na okres 1 roku i propozycję tą poddał pod głosowanie. Były 3 głosy za 

(Zbigniew Szumski, Alicja Hoppen-Anyszko, Marcin Minta), 2 głosy przeciw (Mieczysław 

Czepukowicz, Szymon Pyrcz), 0 głosów wstrzymujących się.  

 

Następnie Starosta poddał pod głosowanie propozycję powierzenia panu Damianowi 

Wentlandowi stanowisko dyrektora na okres 5 lat. Były 2 głosy za (Mieczysław Czepukowicz, 

Szymon Pyrcz), 3 głosy przeciw (Zbigniew Szumski, Alicja Hoppen-Anyszko, Marcin Minta), 

0 głosów wstrzymujących się.  

 

 Wobec powyższego Zarząd Powiatu w obecności 5 członków większością głosów 

(Zbigniew Szumski –za, Mieczysław Czepukowicz – przeciw, Alicja Hoppen-Anyszko – za, 

Marcin Minta – za, Szymon Pyrcz – przeciw) powierzył Panu Damianowi Wentlandowi 

stanowisko Dyrektora Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Świebodzinie na okres jednego roku 

tj. od dnia 01 września 2017r. do dnia 31 sierpnia 2018r. i podjął Uchwałę Nr 306/2017 w 

sprawie powierzenia stanowiska Dyrektora Zespołu Szkół Ogólnokształcących  w Świebodzinie. 

Uchwała stanowi załącznik nr 15.  

 

Radny Szymon Pyrcz – zapytał, czy w przypadku, gdy zwiększy się ilość chętnych do liceum i 

będą dostarczone dokumenty, to czy wówczas zmienimy decyzję odnośnie ilości oddziałów?  

 

Starosta Zbigniew Szumski wyjaśnił, że tak, bo jest za 3 oddziałami. 
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Radny Szymon Pyrcz – zawsze mówiłem, aby zmniejszyć ilość uczniów w klasach, tak, jak to 

jest w innych szkołach. 

 

Radna Alicja Hoppen-Anyszko -  jakie dzieci przyjęto do liceum? Miała być weryfikacja? 

 

 Zarząd Powiatu zobowiązał Naczelnika Wydziału ESO do sprawdzenia do 20.08.2017r. 

ilości uczniów w innych szkołach. Ponadto Wydział ESO przygotuje informację na temat 

poziomu przyjętych uczniów do ZSO (z jakimi progami) i skąd te dzieci są. 

 

Ad.10 

Pan Artur Karkocki przedstawił informację o zadaniach i sposobach realizacji Koncepcji 

Rozwoju I Liceum Ogólnokształcącego im. Henryka Sienkiewicza w Świebodzinie na lata 

2017-2019 (załącznik nr 16) wraz z koniecznością ingerencji finansowej organu prowadzącego 

(załącznik nr 17). Na podstawie analizy SWOT należy stwierdzić, że ingerencja finansowa 

organu prowadzącego głównie powinna dotyczyć zakupu wyposażenia, a w szczególności sfery 

informatycznej pod warunkiem doboru odpowiedniej kadry informatycznej, dodatkowych 

zajęć, w tym pozalekcyjnych, najlepiej otwartych dla uczniów gimnazjów (promocja szkoły) i 

zmniejszenia liczebności w grupach lub oddziałach, między innymi w celu wzmocnienia 

inicjacji selekcji. 

 

Starosta Zbigniew Szumski dodał, że jest to materiał wyjściowy do akceptacji i skierowania na 

komisję edukacji, spraw społecznych, kultury i sportu, aby się wypowiedziała. Ten program 

oraz udział powiatu będą przedstawione na pierwszej radzie pedagogicznej.   

 

Zarząd Powiatu w obecności 5 członków jednogłośnie (Zbigniew Szumski –za, 

Mieczysław Czepukowicz – za, Alicja Hoppen-Anyszko – za, Marcin Minta – za, Szymon Pyrcz 

– za) zaakceptował przedstawiony materiał o zadaniach i sposobach realizacji Koncepcji 

Rozwoju I Liceum Ogólnokształcącego im. Henryka Sienkiewicza w Świebodzinie na lata 2017-

2019 wraz z koniecznością ingerencji finansowej organu prowadzącego i skierował go do 

dalszych prac. 

 

Ad.11 

Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją o wynikach matur w ZSO w Świebodzinie (załącznik 

nr 18) i PZSTiZ w Świebodzinie (załącznik nr 19). 

Materiał ten wymaga analizy i wskazania sugestii, gdzie należy podjąć interwencję. Zwrócić 

uwagę na wyniki matur w PZSTiZ w Świebodzinie mimo, iż nie można porównywać tych 

dwóch szkół. 

 

Ad.12 

Dyrektor ZSO w Świebodzinie wystąpił z wnioskiem (załącznik nr 20) o wyrażenie zgody na 

prowadzenie dziennika elektronicznego w ZSO w Świebodzinie.  

Pan Karkocki wyjaśnił, ze zgodnie z obowiązującymi przepisami organ prowadzący może wy-

razić na to zgodę. Kilka lat wcześniej Zarząd wyraził zgodę na prowadzenie dziennika elektro-

nicznego w PZSTiZ w Świebodzinie tylko w formie elektronicznej. Obecnie w ZSO w Świe-

bodzinie obowiązują dwa dzienniki – w formie papierowej i elektronicznej.  

 

Radny Szymon Pyrcz uważa, że to będzie izolacja od rodziców i nie przyjdą na zebrania.  

 

Zarząd Powiatu w obecności 5 członków jednogłośnie (Zbigniew Szumski –za, Mieczy-

sław Czepukowicz – za, Alicja Hoppen-Anyszko – za, Marcin Minta – za, Szymon Pyrcz – za) 

wyraził zgodę na prowadzenie dziennika elektronicznego w ZSO w Świebodzinie tylko w formie 

elektronicznej. 
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Ad.13 

Zarząd Powiatu zapoznał się z pismem dyrektora PZSTiZ w Świebodzinie na temat tanu tech-

nicznego budynku szkoły (załącznik nr 21). Dyrektor wskazuje potrzebę zabezpieczenia środ-

ków finansowych na naprawę dachu i wymianę okien. 

 

Starosta Zbigniew Szumski wyjaśnił, że na razie środków finansowych nie ma i do czasu za-

kończenia przetargów na sprzedaż nieruchomości nie możemy o tym decydować. Budynek 

szkoły jest też w projekcie termomodernizacyjnym, jednak na razie konkurs na ten projekt nie 

został ogłoszony. Proponuje poczekać z decyzją w sprawie wniosku. 

 

Ad.14 

Pan Karkocki poinformował, że Lubuski Państwowy Wojewódzki Inspektor Sanitarny w Go-

rzowie Wlkp. przeprowadził kontrolę w ZSO w Świebodzinie i wydał decyzję dnia 

05.07.2017r. (załącznik nr 22), w której zobowiązuje powiat do wykonania w ZSO poręczy 

przy balustradach uniemożliwiających uczniom zsuwanie się po nich i zabezpieczenia otwar-

tych przestrzeni między schodami w terminie do dnia 28.02.2018r.  

 

Zarząd Powiatu w obecności 5 członków większością głosów (Zbigniew Szumski –za, 

Mieczysław Czepukowicz – za, Alicja Hoppen-Anyszko – za, Marcin Minta – za, Szymon Pyrcz 

– wstrz.) postanowił odwołać się od terminu wykonania zaleceń pokontrolnych i postanowił 

wystąpić o prolongatę terminu wykonania zaleceń na 1 rok czasu. 

 

W związku z przeprowadzoną kontrolą w ZSO w Świebodzinie Lubuski Państwowy Woje-

wódzki Inspektor Sanitarny w Gorzowie Wlkp. zawiadomił (załącznik nr 23) o wszczęciu po-

stępowania w sprawie ustalenia opłaty dla powiatu za czynności kontrolne. 

 

Ad.15 

W związku z  zamiarem wynajęcia kuchni i jadalni przez Centrum integracji Społecznej w 

SSM w Świebodzinie na potrzeby spółdzielni socjalnej, odbyło się spotkanie z przedstawicie-

lami CIS i dyrektorem SSM w Świebodzinie. W spotkaniu udział wzięli: 

-Pan Zbigniew Burnos – Dyrektor SSM w Świebodzinie; 

-Pani Emilia Lityńska – Główny księgowy SSM w Świebodzinie; 

-Pani Irena Wojtkiewicz – CIS Świebodzin; 

-Pani Barbara Dębska – Inspektor w Wydziale GN; 

-Pani Małgorzata Kołodziej - CIS Świebodzin; 

 

Pani Małgorzata Kołodziej wyjaśniła, że CIS chciałby prowadzić na terenie kuchni, stołówki i 

zaplecza spółdzielnię  socjalną, która zajmowała by się gastronomią (dla przedszkoli i dla osób 

z dziennego pobytu.  Mają przygotowane 4 osoby do pracy w spółdzielni. Otrzymają pieniądze 

na dotowane miejsca pracy na pierwsze pół roku. Spółdzielnia musi 1 rok funkcjonować. 

Ponadto wniosą 120.000zł na sprzęt. W sprawie wynajmu tych pomieszczeń odbyło się 

spotkanie z dyrektorem Burnosem (załącznik nr 24), który  poinformował  o stawkach za 

wynajem  tj. 18,50 zł za m
2
 (działalność gastronomiczna). Pani Małgorzata Kołodziej dodała, 

że w lutym br. na spotkaniu  Pan Starosta zaproponował wysokość stawki  na poziomie 2,50 zł 

za m
2
 (jak dla stowarzyszeń). Spółdzielnia jest zainteresowana wynajmem pomieszczeń, ale za 

stawkę 2,50 zł za m
2
. 

 

Pan Zbigniew Burnos wyjaśnił, że kuchnia jest od czasu do czasu wykorzystywana na 

wycieczki, okazjonalnie wynajmowana na imprezy np. stypy. Przez kuchnie jest dojście do 

głównego węzła ciepłowniczego i chciałby mieć do niego stały dostęp w razie awarii. 
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Spółdzielnia chce wynająć 511 m
2 

powierzchni. Potrzebuje kuchnię, gdyż przyjeżdżają 

wycieczki. Przy wynajęciu pomieszczeń widzi konieczność założenia podliczników na media.  

 

Pani Emilia Lityńska dodała, że schronisko czasami też z tych pomieszczeń korzysta. Dochody 

z tej działalności w roku ub. wyniosły ok. 6.000zł. Posiadamy komplety naczyń i sprzęt 

profesjonalny, który też ma swoją wartość.  

 

Pani Barbara Dębska dodała, że Zarząd ma możliwość ustalenia wysokości stawki dla 

spółdzielni socjalnych. 

 

Następnie Starosta podziękował gościom za udział w spotkaniu. 

Zaproponował, aby wprowadzić do uchwały wysokość bazowej miesięcznej stawki netto za 

najem lokali użytkowych położonych w strefie I i II miasta Świebodzin oraz miasta Zbąszynek 

na potrzeby spółdzielni socjalnych za 1 m
2
 powierzchni  w kwocie 2,50 zł miesięcznie.  

 

Zarząd Powiatu w obecności 5 członków jednogłośnie (Zbigniew Szumski –za, 

Mieczysław Czepukowicz – za, Alicja Hoppen-Anyszko – za, Marcin Minta – za, Szymon Pyrcz 

– za) przychylił się do tej propozycji i postanowił wprowadzić do uchwały wysokość bazowej 

miesięcznej stawki netto za najem lokali użytkowych położonych w strefie I i II miasta 

Świebodzin oraz miasta Zbąszynek na potrzeby spółdzielni socjalnych za 1 m2 powierzchni  w 

kwocie 2,50 zł miesięcznie. 

 

W związku z powyższym pani Barbara Dębska przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek czynszu najmu za powiatowe lokale 

użytkowe (załącznik nr 25). 

Zarząd Powiatu w obecności 5 członków jednogłośnie (Zbigniew Szumski –za, 

Mieczysław Czepukowicz – za, Alicja Hoppen-Anyszko – za, Marcin Minta – za, Szymon Pyrcz 

– za) podjął Uchwałę Nr 307/2017 w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia wysokości 

stawek czynszu najmu za powiatowe lokale użytkowe. Uchwała stanowi załącznik  nr 26. 

 

Ad.16 

Pani Barbara Dębska poinformowała, że wpłynął wniosek pani [wyłączenie jawności w zakresie da-

nych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; 

jawność wyłączyła Bernarda Czajkowska Naczelnik Biura Rady i Zarządu Powiatu] (załącznik  nr 27) o roz-

ważenie możliwości sprzedaży działki ok. 15ha przy ul. Żaków w Świebodzinie pod budowę 

obiektu na potrzeby udzielania świadczeń zdrowotnych (ZOL). Wniosek dotyczy sprzedaży 

części działki na terenie SSM w Świebodzinie. Dokładną powierzchnię działki, o jaka się ubie-

ga wnioskodawca będzie znać dopiero po sporządzeniu projektu budowlanego. Jeśli będzie 

zgoda Zarządu, to podjęte zostaną działania w tym zakresie. Wymagane będzie również wyko-

nanie podziału działki. 

 

Zarząd Powiatu w obecności 5 członków jednogłośnie (Zbigniew Szumski –za, 

Mieczysław Czepukowicz – za, Alicja Hoppen-Anyszko – za, Marcin Minta – za, Szymon Pyrcz 

– za) wyraził zgodę na podjęcie działań w ww. zakresie. 

 

Ad.17 

Starosta przedstawił wnioski o zgodę na pływanie łodziami po jeziorach powiatu:  

- „OLIMP” Sp. z o. o. z Świebodzina na użycie na jeziorze Niesłysz w okresie od 11.07.2017r. 

do 31.10.2017r. oraz 01.07.2018r. do 31.10.2018r. łodzi hybrydowej z silnikiem o rozruchu 

elektrycznym (załącznik  nr 28); 
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- Ośrodek Lago Sp. z o. o. z Zielonej Góry  na użycie na jeziorze Niesłysz w okresie od 

11.07.2017 do 15.10.2017r. oraz w kolejnym roku od 30.04.2018 do 15.10.2018r. łodzi 

motorowej z silnikiem spalinowym o rozruchu elektrycznym   (załącznik  nr 29); 

- Instytutu Archeologii Uniwersytetu Mikołaja Kopernika w Toruniu na użycie na jeziorze 

Paklicko Wielkie w okresie od 01.09.2017 do 20.09.2017r. łodzi pontonowej z silnikiem 

zaburtowym (załącznik  nr 30); 

- Akademickiego Klubu Płetwonurków „Pirania” z Wrocławia, na użycie na jeziorze Niesłysz 

w okresie od 11.07.2017r do 16.07.2017r. pontonu z silnikiem spalinowym (załącznik  nr 31). 

Wydział BOŚ proponuje wyrazić zgodę i przygotował projekty postanowień: 

- w sprawie wyrażenia zgody na pływanie łodzią z silnikiem zaburtowym po jeziorze Niesłysz 

(załącznik nr 32); 

- w sprawie wyrażenia zgody na pływanie łodzią z silnikiem zaburtowym po jeziorze Niesłysz 

(załącznik nr 33); 

- w sprawie wyrażenia zgody na pływanie łodzią z silnikiem zaburtowym po jeziorze Paklicko 

Wielkie (załącznik nr 34); 

- w sprawie wyrażenia zgody na pływanie łodzią z silnikiem zaburtowym po jeziorze Niesłysz 

(załącznik nr 35). 

 

Zarząd Powiatu w obecności 5 członków jednogłośnie (Zbigniew Szumski –za, 

Mieczysław Czepukowicz – za, Alicja Hoppen-Anyszko – za, Marcin Minta – za, Szymon Pyrcz 

– za) wyraził zgodę dla  „OLIMP” Sp. z o. o. z Świebodzina na użycie na jeziorze Niesłysz w 

okresie od 11.07.2017r. do 31.10.2017r. oraz 01.07.2018r. do 31.10.2018r. łodzi hybrydowej 

Gran Silverline 370 z silnikiem marki Honda BF 20 LRU o rozruchu elektrycznym i podjął 

Postanowienie Nr 56/2017 w sprawie wyrażenia zgody na pływanie łodzią z silnikiem 

zaburtowym po jeziorze Niesłysz. Postanowienie stanowi załącznik nr 36. 

 

Zarząd Powiatu w obecności 5 członków jednogłośnie (Zbigniew Szumski –za, 

Mieczysław Czepukowicz – za, Alicja Hoppen-Anyszko – za, Marcin Minta – za, Szymon Pyrcz 

– za) wyraził zgodę Ośrodkowi Lago Sp. z o. o. z Zielonej Góry  na użycie na jeziorze Niesłysz 

w okresie od 11.07.2017 do 15.10.2017r. oraz w kolejnym roku od 30.04.2018 do 15.10.2018r. 

łodzi motorowej Atlantic Marine Open 490 o numerze rejestracyjnym PL04969 z numerem 

indentyfikacyjnym kadłuba PL-SLFJ4132E414 z silnikiem spalinowym o rozruchu elektrycznym 

i mocy 60 KM i podjął Postanowienie Nr 57/2017 w sprawie wyrażenia zgody na pływanie 

łodzią z silnikiem zaburtowym po jeziorze Niesłysz. Postanowienie stanowi załącznik nr 37. 

 

Zarząd Powiatu w obecności 5 członków jednogłośnie (Zbigniew Szumski –za, 

Mieczysław Czepukowicz – za, Alicja Hoppen-Anyszko – za, Marcin Minta – za, Szymon Pyrcz 

– za) wyraził zgodę Instytutowi Archeologii Uniwersytetu Mikołaja Kopernika w Toruniu na 

użycie na jeziorze Paklicko Wielkie w okresie od 01.09.2017 do 20.09.2017r. łodzi pontonowej 

Sportis z silnikiem zaburtowym Yamaha o mocy 15 KM i podjął Postanowienie Nr 58/2017 w 

sprawie wyrażenia zgody na pływanie łodzią z silnikiem zaburtowym po jeziorze Paklicko 

Wielkie. Postanowienie stanowi załącznik nr 38. 

 

Zarząd Powiatu w obecności 5 członków jednogłośnie (Zbigniew Szumski –za, 

Mieczysław Czepukowicz – za, Alicja Hoppen-Anyszko – za, Marcin Minta – za, Szymon Pyrcz 

– za) wyraził zgodę Akademickiemu Klubowi Płetwonurków „Pirania” z Wrocławia, na użycie 

na jeziorze Niesłysz w okresie od 11.07.2017r do 16.07.2017r. pontonu o numerze DS. WCŁ 

0076A z silnikiem spalinowym Merkury o mocy 40 KW 360” i podjął Postanowienie Nr 

59/2017 w sprawie wyrażenia zgody na pływanie łodzią z silnikiem zaburtowym po jeziorze 

Niesłysz. Postanowienie stanowi załącznik nr 39. 

 

Ad.18  
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Do protokołu z posiedzenia Zarządu w dn. 03.07.2017r. uwag nie wniesiono, wobec tego 

Zarząd Powiatu w obecności 5 członków jednogłośnie (Zbigniew Szumski –za, Mieczysław 

Czepukowicz – za, Alicja Hoppen-Anyszko – za, Marcin Minta – za, Szymon Pyrcz – za) 

przyjął protokół Nr 119/2017 z posiedzenia Zarządu Powiatu w dniu 03.07.2017r. 

 

Ad.19 

- Zarząd Powiatu zapoznał się z treścią pismo z Gm. Świebodzin (załącznik nr 40) dot. 

zagospodarowania wód opadowych na ul. Łużyckiej. Wicestarosta Mieczysław Czepukowicz 

przedstawił informacje ze spotkania, które odbyło się z przedstawicielami Gminy 

Świebodzin. Zarząd uważa, że zalewanie ulicy związane jest z brakiem kanalizacji 

deszczowej odprowadzającej wody z terenów i osiedli przyległych. Społeczeństwo oczekuje, 

aby coś z tym tematem zrobić. 

 

Więcej spraw różnych nie zgłoszono. 

 

 

 

Wobec zrealizowanego porządku obrad Starosta zamknął posiedzenie Zarządu o godz. 11.45. 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała: Bernarda Czajkowska 

   

 

Zbigniew Szumski                 ....................... 

Mieczysław Czepukowicz       ..................... 

Alicja Hoppen-Anyszko         ..................... 

Marcin Minta                        ....................... 

Szymon Pyrcz                       ....................... 


